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Kommunfullmäktige

Sala kommun

INTERPELLATION

Ställd  till Skolnämndens  ordförande

Vi Socialdemokrater har i en skrivelse till Skolnämnden yrkat att Skolnämnden inkallas till ett

extra sammanträde och att beslutet om avveckling av öppna förskolan återkallas och att

beslutet Om att göra neddragningar på kulturskolan upphävs.

Istället har vi föreslagit att nämnden avvaktar kommunstyrelsens behandling av det 12

punktsprogram på koncernnivå som vi Socialdemokrater har föreslagit att kommunstyrelsen

tar ställning till.

Det beslut som skolnämndens majoritet har fattat om öppna förskolan och Kulturskolan har

väckt en storm av protester och nämns som en skam för Sala kommun.

Mina frå or till skolnämndens ordförande är:

Är du som ordförande beredd att inkalla Skolnämnden till ett extra sammanträde?

Är du som ordförande beredd att ompröva besluten och att stoppa avvecklingen av öppna

förskolan samt att återkalla beslutet om neddragningar på Kulturskolan?
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Ulrika Spårebo (S)

oppositionsråd
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